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 Protokół Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 
 z dnia 18 czerwca  2019 r.

------------------------------------------------------------------------------------------------------

Tryb zwołania: zgodnie z planem pracy komisji

Zwołujący:  Przewodnicząca  Rady Miejskiej

Prowadzący obrady: Przewodnicząca Komisji  Janina Wcisło 

Czas trwania posiedzenia  (14:15 – 15:00) 

Porządek obrad: 

1. Stan przestępczości nieletnich oraz przestępczości narkotykowej 

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych 

3. Sprawy bieżące 

Frekwencja: 

Członkowie komisji obecni na posiedzeniu: 
1. Janina Wcisło 
2. Barbara Strzelecka 
3. Jolanta Ptaś 
4. Łukasz Wesołowski 
5. Zbigniew Panek
6. Beata Marcinkowska 

Pozostałe osoby obecne na posiedzeniu: 
1. 

Ustalenia i rozstrzygnięcia:
__________________________________________________________________________

Przebieg obrad

Przewodnicząca Komisji Janina Wcisło  -  . 
Ad. 1. Stan przestępczości nieletnich oraz przestępczości narkotykowej 

 Spotkanie rozpoczęło się od zreferowania przez Panią Naczelnik Ilonę Grudzień raportów, które 

napłynęły ze szkół Czeladzkich. Tylko w Szkole nr 7 wskazano na łatwą dostępność środków 

psychoaktywnych. Poruszono również temat palenia przez uczniów papierosów.

Pani Naczelnik poinformowała, że szkoły mają programy profilaktycznej walki z uzależnieniami 

skierowane do nauczycieli i uczniów sfinansowane z budżetu wydziału. Zdarzają się sporadycznie 

incydenty, jak bójki ,czy jak w szkole nr.2 nastolatek z nożem. Co wskazuje, że cały czas trzeba 

zwracać bacznie uwagę na to co się dzieje wśród młodzieży.
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 W dalszej części głos zabrała Pani Policjant, która wskazała na to, że jest współpraca dot. walki z 

narkotykami, pomiędzy Policją a szkołami. Na szczęście dotąd nie wystąpił problem narkotykowy w 

Czeladzkich szkołach. Pani Policjant wskazała również na istniejący w mieście problem z amfetaminą i

marihuaną oraz na sukcesy w walce z tym zjawiskiem. Problem ten póki co nie dot. osób nieletnich. 

Natomiast niewątpliwym problemem jest agresja wśród nieletnich. Problem ten narasta i nie dotyczy 

tylko chłopców ale w dużej mierze również dziewczynek.

  Niewątpliwym problemem również jest brak u młodzieży i dzieci świadomości z emanowania już w 

tak młodym wieku seksualnością ,rozpowszechniania swoich prywatnych nagich zdjęć, 

doprowadzania do opcowania seksualnego już w wieku 11 lat. Brak świadomości z takiego 

zachowania a także uznawanie, że tego typu czyny są normalne i nie ma w nich nic złego. Co w dalszej

konsekwencji powoduje uszczerbek na psychice takiego dziecka. Często doprowadza do 

samookaleczeń a nawet i często prób samobójczych.

Pani Dyrektor MOP-su Aneta Jóźwin Rybska wskazała na profilaktykę, na częste rozmowy z dziećmi 

już jako pierwszą metodę zapobiegania takim sytuacją. Na większe zainteresowanie tym co w 

wolnych chwilach robią nasze dzieci.

     W porozumieniu z Panią Policjant wstępnie ustalono, że na terenie szkół będą prowadzone 

cykliczne kontrole funkcjonariuszy z psami do poszukiwania narkotyków.

Na obiektach, placówkach szkolnych sukcesywnie będzie wprowadzany monitoring całodobowy aby 

niwelować dewastacje na terenach czeladzkich szkół.

Ad 2 Opiniowanie materiałów sesyjnych 

Projekt Nr 86
w sprawie: utworzenia Placówki Wsparcia Dziennego pod nazwą „PLANETA SATURN” w Czeladzi oraz 
zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Czeladzi

Pani Aneta Jóźwin- Rybska poinformowała jakim budżetem dysponuje ze środków unijnych (1 
380 000 zł) na projekt pt. „Planeta Saturn"(Placówka Wsparcia Dziennego) i jak wygląda stan oraz re-
alizacja tego projektu. O tym, że na chwilę obecną rekrutacja prowadzona jest na Piaskach, do mo-
mentu oddania do użytku budynku warsztatów. Prowadzone tam będą zajęcia popołudniowe z 
warsztatami również dla rodziców a nawet seniorów przez wykwalifikowaną kadrę psychologów.
Żeby placówka mogła funkcjonować potrzebne jest uporządkowanie dokumentacji formalnej jak 
zmiana statutu placówki. Zmiany są stopniowo realizowane na wzór z Siemianowic Śląskich, gdzie po-
dobnie pozyskano pieniądze ze środków unijnych.
Kolejnym zadaniem jest wprowadzenie regulaminu który to będzie zatwierdzony przez Pana Burmi-
strza.
Pani Dyrektor poinformowała również, że oprócz wykwalifikowanej kadry, z którą już współpracuje, 
rozpoczyna się  rekrutacja psychologów, pedagogów i pracowników socjalnych do nowo powstającej 
placówki.
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Na pytanie Pana Wesołowskiego o formę finansowania po dwóch latach ,Pani Dyrektor odpowiedzia-
ła, że projekt należy utrzymać ze środków gminy.
Potem nastąpiło głosowanie w sprawie utworzenia Placówki Wsparcia Dziennego pod nazwą „Plane-
ta Saturn" oraz zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Czeladzi.

W sprawie materiałów sesyjnych nie było pytań. W sprawach różnych, również. Pani Przewodnicząca 
zamknęła Komisję.

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”-  5 osób

Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0

Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0

ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania - 5

Rozstrzygnięcie : Rozstrzygnięcie : pozytywnie zaopiniowano

Ad 3 . Sprawy różne

Brak.

Przewodnicząca Komisji  Janina Wcisło –  zamykam posiedzenie komisji.

Przewodniczący Komisji
Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

          Janina Wcisło 
Protokół  napisano ……..
Protokolant- Agata Nizioł 
Protokół umieszczono w BIP, dnia  …………………………….
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